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Kjære styringsgruppe,
 
Benedicte og jeg hadde et møte med toppledergruppen mandag 6. juni og la fram et utkast til Handlingsplanen. 
Prosjekteier var til stede i møtet.
 
Toppledergruppen ga ikke sterke styringssignaler, men de ga uttrykk for at de ønsket en plan som var enda mer
spisset og med færre satsingsområder. De ønsket en sterkere binding opp mot HFK sine verdier og strategier.
Tiltak fra andre planer skulle ikke trekkes spesifikt inn i denne planen sine tiltakslister.
 
Det var uklare signal om videre høringer, så undertegnede har kansellert en bestilling på møterom på Bergen
Maritime denne uken. Fylkeseldrerådet og Rådet for mennesker med nedsett funksjonsevne skulle få planen til
høring, men det blir kanskje senere i planprosessen? 
 
Benedicte og jeg, etter et kort møte med Ingrid, har forsøkt å tolke signalene videre.  Derfor ligger det ved et nytt
utkast til Handlingsplan.  Vi har nå strukturert tiltakslistene etter innsatsområdene Universell utforming –
Inkludering og likestilling – Mobbing og diskriminering.  For arbeidsgjevarsiden har vi også ført opp Rekruttering
som innsatsområde i tillegg.
 
Prosjektleder, sekretær og prosjektgruppe har lagt ned veldig mye arbeid og innsats i vedlagte utkast.  Før vi går
videre, må vi få et klarsignal fra styringsgruppe og prosjekteier at vi er på rett vei og har full støtte videre. Dette
må vi få før vi skal ha prosjektgruppemøte 20. juni, kl. 12‐15.
 
Vi ønsker også å få svar på følgende:

‐        I og med at vi ikke referer konkret til tiltakene i relaterte planer, skal vi legge tiltakslistene for disse
planene som vedlegg til Handlingsplanen, eller er det tilstrekkelig med lenkje til planen?

‐        Hva mener styringsgruppen om høring i de to fylkeskommunale rådene?
 
Beste hilsen
Ruth
Prosjektleiar


